

Florence devotes her practice exclusively to the matrimonial and family discipline. She advises on all branches of the area including divorce and separation, nuptial agreements, contentious and non-contentious financial and child-related issues, and has experience in dealing with cases involving cross border or international element and worldwide family assets. Florence's client base consists of high net worth individual, entrepreneurs, financiers and city professionals.

Florence is also keen to resolve disputes outside the Courtroom and regularly assist clients through mediation process (private or within court process), including negotiating and finalising mediated agreements.

Florence has an intuitive understanding of her clients' needs which enable her to build trusting and supporting relationships with her clients. Patient and attentive, Florence is praised for going "above and beyond" for her clients in these challenging situations.

Family cases:

- *A v B [2021] HKCFI 77 – acted for the Wife in her successful application to transfer the setting aside of the Financial Consent Order in the High Court proceedings to the Family Court. This is the first case using Practice Direction SL10.3 since the guidance came into effect on 11 February 2019.*
- *JQ v CLH [2021] HKFC 105 and [2021] HKFC 133 – the Court has found the Husband to have substantial connection with Hong Kong based on his economic and social ties despite Husband ceased to be domiciled in Hong Kong and the marital life was never conducted here. Acted for the Husband in his appeal against the Court's decision.*
- *Acted in various urgent applications concerning children's arrangements, including applications for overseas travels in High Court proceedings, temporary relocation and resumption of access.*
- *Florence regularly assists her clients in seeking specific financial discovery and also maintenance pending suit against the other spouse.*

Education

City University of Hong Kong, Postgraduate Certificate in Laws (PCLL)

City University of Hong Kong, Juris Doctor (J.D.)

UCL, Bachelor's Degree, Archaeology, Classics and Classical Art

Languages

Cantonese, English and Mandarin

招蕙莉律師（Florence）專門從事婚姻和家事法。招律師在離婚和分居、婚姻協議、有爭議和無爭議的財務及兒童相關問題等家事問題上提供法律協助，並在處理涉及跨境或國際因素及全球家庭資產的案件上擁有豐富經驗。招律師的客戶包括高資產值的個人客戶、企業家、金融家和城中專業人士。

招律師同時熱衷於解決法庭外的糾紛，並定期協助客戶進行調解（私人或法庭程序內），包括談判和制定調解協議。

招律師對客戶的需求有著直覺般的了解，這使她能夠與客戶建立信任和支持。招律師處事耐心且一絲不苟，面對不同挑戰仍能夠出色地完成工作，備受客戶讚譽。

家事案件

- **A v B [2021] HKCFI 77** – 代表該案妻子成功將在高等法院訴訟程序中撤銷財務同意令的申請移交至家事法庭處理。這是自《實務指示 SL10.3》於 2019 年 2 月 11 日生效以來第一個使用該指引的案例。
- **JQ v CLH [2021] HKFC 105 and [2021] HKFC 133** – 儘管丈夫不再以香港為居籍，婚姻生活亦從未在香港度過，但法庭根據他的經濟及社會聯繫，裁定丈夫與香港有密切聯繫。招律師代表丈夫對裁決提出上訴。
- 協助處理各種有關子女安排的緊急申請，包括在高等法院的訴訟程序中作出海外旅行、臨時移居和恢復探視的申請。
- 招律師經常協助客戶尋求具體的財務披露，以及要求配偶另一方提供訟案期間的贍養費。

教育背景

香港城市大學法學專業證書

香港城市大學法律博士

倫敦大學學院考古學與古典藝術學士

語言

粵語、英文、國語